
۰۰:۰۰پایانغلطگیری۰۰:۰۰شروعغلطگیری۰۰:۰۰پایانصفحهآرایی۰۰:۰۰شروعصفحهآرایی

w w w . F D N . I R

@ f a r h i k h t e g a n d a i l y
سه شنبه ۲۴ دی ۱۳۹۸   شماره ۲۹۵۸

بابکسرانیآذر
 مترجم

ورزش

قرعه خوب ایران در المپیک

با مشخص شدن ۱۲ تیم صعود کننده به رقابت های والیبال بازی های المپیک ۲۰۲۰ توکیو، گروه بندی این مسابقات نیز اعلام 

شد. به این ترتیب گروه بندی بازی های والیبال در المپیک ۲۰۲۰ توکیو اعلام شد که نشان می دهد شاگردان کولاکوویچ در گروه 

نسبتا خوبی قرار گرفته اند. گروه بندی مسابقات به این شرح اعلام شد:  گروهA:۱- ژاپن، ۲- لهستان، ۳- ایتالیا، ۴- کانادا، 

۵- ایران و ۶- ونزوئلا  گروهB:۱- برزیل، ۲- آمریکا، ۳- روسیه، ۴- آرژانتین، ۵- فرانسه و ۶- تونس

طبق برنامه اعلام شده، چهار تیم برتر  اول گروه به دور بعد این رقابت ها راه پیدا می کنند و به صورت ضربدری با چهار تیم برتر گروه 

دیگر دیدار می کنند. به  این ترتیب تیم اول گروه A با تیم چهارم گروه B، تیم دوم گروه A با تیم سوم گروه B، تیم سوم  گروه A با تیم 

دوم  گروه B و تیم چهارم  گروه A با تیم اول گروه B دیدار خواهند کرد. 

سوپرجام اسپانیا در حالی به میزبانی کشور عربستان برگزار 

شد که بسیاری از کارشناسان غیراسپانیایی از چند هفته 

پیش از آن نسبت به چنین فرآیندی اعتراض و نقد جدی 

داشتند. مساله در ابتدا بسیار روشن و البته عجیب به نظر 

می رسید. روشن از این جهت که قهرمان جام حذفی و قهرمان 

لالیگا باید مقابل یکدیگر در سوپرجام اسپانیا بایستند و حالا 

ممکن بود این اتفاق رخ ندهد و عجیب از این بابت که برای 

اولین بار چنین اتفاقی در تاریخ فوتبال اسپانیا و بلکه فوتبال 

باشگاهی جهان رخ می داد.  بارسلونا و والنسیا بدون تردید 

تیم هایی بودند که باید در سوپرجام اسپانیا مقابل یکدیگر قرار 

می گرفتند و یکی از این دو تیم باید جام را بالای سر می برد. 

برای فوتبال دوستان ایرانی که معمولا نه سوپرجام را در وقت 

درستش مشاهده می کنند و نه برای چنین جامی ارزش قائل 

هستند، اهمیت سوپرجام اسپانیا شاید چندان جا افتاده و 

روشن نباشد، اما برای مثال در موزه نوکمپ برای سوپرجام ها 

یک اتاق مخصوص در نظر گرفته شده و هواداران بارسلونا در 

یکی از تشویق های معروف خود سال های تصاحب سوپرجام 

را به صورت دست نوشته روی سر می گیرند و به داشتن آنها 

افتخار می کنند. در چنین شرایطی عجیب بود که مدیرعامل 

باشگاه بارسلونا قبول کند تیمش در چالشی به نام چهارجانبه 

عربستان سعودی قرار بگیرد و احتمال از دست دادن سوپرجام 

و حتی حضور در آن را به جان بخرد!

ترجمه ها و برخی انتقادها از سوی رسانه های داخلی پس از 

آنکه مشخص شد نه بارسلونا به سوپرجام می رسد و نه والنسیا، 

کمی غیرمنطقی بود و نشان از بی خبری از اصل ماجرا داشت، 

به عنوان مثال در تحلیل گزارشگر ایرانی هم آمد که دیگر تنها 

پول مهم است و درآمد و فوتبال صدمه دیده است! اما ایشان 

و تمام قلم به دستان مترجم باید به قبل و بعد از این اتفاق هم 

اشراف داشته باشند تا بتوانند قضاوت موجهی از خود ارائه 

بدهند.  تقریبا یک ماه پیش از این اتفاق، ریاست فدراسیون 

فوتبال اسپانیا و رئیس سازمان لیگ اسپانیا در جلسه ای 

مهم و مشترک با مقامات باشگاه های بارسلونا، والنسیا، 

رئال مادرید و اتلتیکومادرید این موضوع را مطرح کردند که 

عربستان پیشنهاد کمپ زمستانی رویایی با بهترین میزبانی 

را داده به شرطی که چهارجانبه بی نظیری برگزار شود و دو 

تیم راه یافته به فینال، سوپرجام را برگزار کنند، نه الزاما دو 

تیم بارسلونا و والنسیا!

پس موضوع روشن شد، درواقع به جای سوپرجام، یک 

چهارجانبه در نظر گرفته نشد بلکه این چهارجانبه بخشی 

از مسیر رسیدن به سوپرجام تعریف شد و هر چهار باشگاه 

این تفاهمنامه را امضا کرده و به تایید مدیران عامل خود 

رساندند.  روبیالس پس از نقدهای تند روزنامه اسپورت 

کاتالونیا و اظهارنظر مقامات باشگاه های والنسیا و بارسلونا 

در مصاحبه با مارکا اسپانیا گفت: »به آنها گفتم بهترین کمپ 

تمرینی را رایگان برایتان فراهم کرده ام و لازم نیست برای سفر 

به عربستان و کمپ زمستانی و هتل و... هزینه کنید، چند 

بازی تدارکاتی عالی برایتان رقم می خورد و این برای تیم 

شما عالی است، آنها هم قبول کردند. هر کدام از چهار تیم 

حاضر در این تورنمنت مبلغ قابل توجهی به خاطر حضور در 

این چهارجانبه دریافت کردند. از عربستان بابت امتیاز این 

میزبانی، مبلغ قابل توجهی دریافت شده که برای پیشرفت 

فوتبال زنان اسپانیا و فوتسال اسپانیا همچنین تقویت کمیته 

داوران فوتبال اسپانیا هزینه خواهد شد و اینها را قبل از سفر 

به عربستان به هر چهار باشگاه گفتیم و آنها نیز قبول کردند. 

اکنون که بارسلونا و والنسیا هر دو تیم نتوانسته اند به سوپرجام 

برسند، به یاد آورده اند که بهتر بود قبول نمی کردند؟«

نکته جالب این است که این ماجرا ظاهرا قرار نیست همین جا 

تمام شود و احتمالا در سال های آینده نیز شاهد این فرمت 

جدید خواهیم بود. روبیالس می گوید: »این طرح بسیار خوبی 

است و امیدوارم هر سال تکرار شود. ما درآمد بسیار زیادی 

کسب کرده ایم!« او البته حق دارد. پیش از شروع مسابقات 

اعلام شد که رئال مادرید و بارسلونا هر یک از حضور در 

عربستان سعودی ۶ میلیون یورو درآمد کسب خواهند کرد 

و در همین حال برای تیم های اتلتیکومادرید و والنسیا هم 

هرکدام سه میلیون یورو در نظر گرفته شد. حضور در فینال 

 یک میلیون یورو به پاداش ها اضافه کرد و قهرمان نیز رقم

 قابل توجه و جداگانه ای گرفت. این پول از محل قراردادی 

۱۲۰ میلیون یورویی تامین شده که سعودی ها با فدراسیون 

فوتبال اسپانیا برای برگزاری سوپرجام اسپانیا در عربستان 

برای سه سال آینده بسته اند. 

بررسیچراییتغییردرفرآیندسوپرجامپسازقهرمانیرئالدرعربستان

درآمد به جای جام

دعوت از 4 وزنه بردار جدید به تیم ملی
پس از پایان رقابت های قهرمانی کشور در اهواز و رکوردهای ثبت شده 

توسط نفرات حاضر، سرمربی تیم ملی بزرگسالان چهار وزنه بردار برگزیده 

این مسابقات را به اردوی تیم ملی بزرگسالان دعوت کرد. مهدی امیری 

از استان مرکزی، مسعود چترایی از اصفهان، صالح چراغی از البرز و 

رضا روحی از اردبیل چهار وزنه برداری هستند که به اردو دعوت شدند. 

مسابقات قهرمانی کشور از ۱8 تا ۲۰ دی ماه به میزبانی شهر اهواز برگزار 

شد. سطح فنی قابل توجه رقابت ها و رکوردهای ثبت شده باعث شد تا 

کادر فنی این نفرات را به جمع اردونشینان اضافه کنند. اردوی تیم ملی 

وزنه برداری بزرگسالان جهت حضور در مسابقات فجر کاپ در تهران در 

حال برگزاری است. حافظ قشقایی، حسین سلطانی، محمد زارعی، 

علی میری، کیانوش رستمی، سهراب مرادی، سیدایوب موسوی، رضا 

دهدار، امیرحقوقی، رضا بیرانوند، علی هاشمی و علی داودی نفرات 

حاضر در این اردو هستند. 

تقدیم قهرمانی کاراته به روح شهید سلیمانی
اعضای تیم ملی کاراته ایران، قهرمانی در نخستین مرحله رقابت های 

کاراته وان ۲۰۲۰ )شیلی( را به روح سردار شهید حاج قاسم سلیمانی و 

جانباختگان در حادثه سقوط هواپیما تقدیم کردند. در پایان نخستین 

مرحله رقابت های کاراته وان ۲۰۲۰ )شیلی(، ملی پوشان کاراته ایران 

موفق به کسب ۵ طلا و یک مدال برنز شدند. برای ایران در این رقابت ها 

رزیتا علیپور، حمیده عباسعلی، بهمن عسگری، ذبیح الله پورشیب و 

سجاد گنج زاده طلا گرفتند و صالح ابذری موفق به کسب مدال برنز شد. 

اعضای تیم ملی کاراته مردان و بانوان ایران پس از کسب این موفقیت، 

ضمن ابراز همدردی با مردم به واسطه اتفاقات تلخ چند روز اخیر، قهرمانی 

در رقابت های کاراته وان شیلی را به روح شهید حاج قاسم سلیمانی، 

جانباختگان مراسم تشییع در کرمان و درگذشتگان حادثه سقوط 

هواپیمای اوکراینی تقدیم کردند.

ملی پوشان بوکس به ترکیه رفتند
تیم ملی بوکس ایران صبح دیروز جهت حضور در تورنمنت احمد کومرت 

ترکیه تهران را به مقصد استانبول ترک کرد. امید احمدی صفا)۵۲ 

کیلوگرم(، دانیال شه بخش)۵7 کیلوگرم(، اشکان رضایی)۶۳ کیلوگرم(، 

کیلوگرم(،   7۵ موسوی) شاهین  کیلوگرم(،   ۶9 کاظم زاده) سجاد 

حسین دانشور)8۱کیلوگرم(، طوفان شریفی)9۱ کیلوگرم( و علی 

جمالی)9۱+کیلوگرم( ترکیب تیم ایران را در این رقابت ها تشکیل 

می د هند. همچین مسلم مقصودی و احسان روزبهانی در کنار سایر 

بوکسورها به این رقابت ها اعزام شدند و در جریان این رقابت ها چند 

اسپارینگ)مبارزه تمرینی( با بوکسورهای سایر کشورها انجام می دهند. 

علیرضا استکی هدایت تیم ملی بوکس را برعهده دارد و اصغر اشرفی، اتابک 

کاراوند و شهرام فاتح به عنوان مربی او را در این رقابت ها همراهی می کنند.

منهای فوتبال

فوتبال اروپا

ستاره سویا به میلان پیوست

سـیمون کیائر، سـتاره سـویای اسپانیا که طی روزهای اخیر در تست های پزشکی 

باشـگاه میلان شـرکت کرده بود، دیروز به شـکل رسـمی به عضویت این باشـگاه 

درآمـد. او در نیم فصـل اول بـه صـورت قرضـی در آتالانتا بـازی می کرد، اما به دلیل 

سـبک سـه دفاعـه سـرمربی ایـن تیـم یعنـی جـان پیـرو 

گاسـپرینی نتوانسـت در ترکیـب آتالانتـا جـا بیفتد. 

در همیـن رابطـه باشـگاه سـویا تاییـد کـرد کـه بـرای 

انتقـال سـیمون کیائـر به باشـگاه میلان بـه توافق 

رسیده است و این ستاره دانمارکی کار خود را 

در ایتالیـا ادامـه خواهد داد. قرارداد کیائر 

بـه صـورت قرضـی و با بنـد خرید دائم 

خواهـد بـود. ایـن یعنـی باشـگاه 

میـلان می توانـد در پایـان 

فصـل کیائـر را بـه شـکل 

دائمی خریداری کند. 

دردسر جدید نیمار برای پی اس جی

امسـال تیـم ملـی برزیـل بایـد در دو رقابـت فوتبالـی مهـم حضـور یابـد. اولـی کوپا 

آمه ریکا که با میزبانی مشترک آرژانتین و کلمبیا برگزار خواهد شد و دومی المپیک 

۲۰۲۰ توکیـو. سلسـائو به عنـوان مدافـع عنـوان قهرمانـی هر دو تورنمنـت، یکی از 

شـانس های اصلی قهرمانی خواهد بود و به طور قطع حضور 

نیمـار می توانـد ایـن شـانس را نیـز افزایـش بدهـد. او پس از 

دیـدار برابـر موناکـو کـه با درخشـش و گلزنـی او همراه 

بود)تسـاوی ۳-۳( از تمایلـش بـرای حضور در هر دوی 

ایـن تورنمنت هـا صحبت کرد که طبعـا خبر خوبی برای 

مدیران تیمش در فرانسه)پی اس جی( نیست و می تواند 

تبدیـل بـه یـک چالـش جدید شـود. او گفت: »چهار سـال 

پیـش وقتـی در بارسـلونا بـودم نیز چنین درخواسـتی داشـتم 

ولـی آنهـا مخالفـت کردند و من فقـط در المپیک به میدان 

رفتـم. بایـد در ایـن مـورد صحبـت کنیـم و ببینیـم بهتریـن 

تصمیـم چه خواهـد بود. «

جوکوویچ: شانس نخست وجود ندارد

مسابقات تنیس اپن استرالیا هفته آینده آغاز می شود. نواک جوکوویچ با وجود اینکه 

شانس نخست قهرمانی محسوب می شود خودش چنین نظری ندارد. قهرمان هفت 

دوره نخستین گرند اسلم سال انتظار دارد تنیسورهای جوان مستعد برای قهرمانی 

در این رقابت ها تلاش کنند. تنیسور صربستانی در این رابطه اظهار کرد: 

»شانس های قهرمانی زیاد هستند، هم در اپن استرالیا و هم در دیگر 

گرند اسلم ها. بخت نخست وجود ندارد. درست است که من، فدرر 

و نادال با تجربه هستیم و رتبه های اول تا سوم را به خود اختصاص 

دادیم، اما تنیسورهای دیگری همچون مدودف، سیتسیپاس و 

دومینیک بازی های خیلی خوبی به نمایش گذاشتند و نشان 

دادند که بالغ شده اند و می توانند با بهترین های جهان رقابت 

کنند و پیروز شوند. همه درباره اینکه چه تنیسوری 

از نسل جدید قهرمان گرند اسلم خواهد شد، 

صحبت می کنند. به نظر می رسد در آینده ای 

نزدیک این اتفاق رخ دهد. «

پیام ویژه کولاکوویچ به منتقدان ایرانی اش!

تیم ملی والیبال ایران با پیروزی ۳ بر صفر مقابل چین، مقتدرانه و برای دومین بار به المپیک صعود کرد. صعود تیم ملی والیبال 

ایران به المپیک برای ایگور کولاکوویچ شادی محض نبود. او در صفحه شخصی خود نوشت: »می خواهم از مردم فوق العاده 

ایران برای حمایت هایشـــان تشـــکر کنم. آنها همیشه حامی تیم ملی بوده اند و من صعود تیم ملی به المپیک توکیو را به آنها 

تبریک می گویم.« ســـرمربی تیم ملی والیبال در انتها به برخی افراد که خودش آنها را »کارشناس« خطاب کرده هیس نشان 

داد! عملکرد سرمربی تیم ملی والیبال ایران بعضا مورد انتقاد شدید برخی کارشناسان و گزارشگران قرار گرفته و انتظار می رود 

پس از کسب این موفقیت و با توجه به اهدف بزرگ پیش رو، شاهد اتحاد یا حداقل خویشتنداری بیشتری از سوی همه عوامل 

نزدیک به تیم ملی والیبال ازجمله کارشناسان، گزارشگران و البته شخص سرمربی تیم ملی باشیم.

بهارهمحمدی
 روزنامه نگار

  گفت وگو

تیـمملـیوالیبـالایـرانبابرتریقاطعانـهمقابلچین

درمرحلـهانتخابـیقارهآسـیاموفقشـدبـرایدومین

بـارمتوالـیجـوازحضـوردربازیهـایالمپیـکرا

کسـبکنـد.دربـارهنتایـجایـراندرایـنمسـابقات

وبرنامههـایآینـدهواینکـهآیـادرالمپیـکتوکیـو

میتوانیـمنتیجـهخـوببگیریـم،سـراغدبیـرسـابق

فدراسـیونوالیبالرفتیم.گفتوگوی»فرهیختگان«

بـامحمـودافشاردوسـترادرادامـهمیخوانیـد.

تیـم ملـی بـرای دومیـن بـار متوالـی راهـی المپیـک 
می شـود، وضعیـت ایـن تیـم را چطور ارزیابـی می کنید؟
در ابتـدا ایـن موفقیـت را بـه فدراسـیون، بازیکنـان، کادر 

فنـی و جامعـه والیبـال تبریـک می گویم. ایـن صعود قابل 

پیش بینـی بـود و همـه می دانسـتند، امـا باز هـم تیم ملی 

صعود دلچسـبی داشـت. تیم ملی والیبال ایران مسابقات 

را به گونـه ای آغـاز کـرد که همه اعتقاد داشـتند حتما جواز 

حضور در توکیو را کسـب می کند که همین موضوع البته 

مسـئولیت بازیکنان را بیشـتر می کرد. 

ایـران شـروع خوبی داشـت، امـا در بازی بـا کره جنوبی 
کمـی کار برای ایران سـخت شـد. 

در ایـن دیـدار بـازی کمـی گـره خـورد. کره چیزی بـرای از 

دسـت دادن نداشـت و بـه نظـر می رسـید به خوبـی تیم ما 

را آنالیـز کـرده اسـت. آنهـا در توپ گیـری فوق العـاده کار 

کردنـد هرچنـد از ایـن نبایـد غافل شـویم که سـرعتی زنان 

ما خوب کار کردند که توانسـتیم بازی را ببریم. شـاید اگر 

کمـی تمرکـز می کردنـد در همـان سـت چهارم بـازی تمام 

می شـد و کار بـه گیـم پنجـم نمی رسـید. 

ولی مقابل چین برد راحتی کسب کردیم. 
در فینـال هـم تمـام حـواس بچه ها درون زمیـن بود. چین 

همیشـه بـه مـا باختـه اسـت، با وجـود بازیکنـان بلندقدی 

کـه دارد ضعف هایـی داشـتند کـه باعـث شـد بازیکنـان ما 

بـه راحتـی این تیـم را شکسـت دهند. 

 برخـی از کارشناسـان اعتقـاد دارنـد در بـازی سـخت 
بـا کـره عملکـرد خـوب معروف باعـث برد ایران شـد و 

کولاکوویـچ خیلـی موفـق نبود؟ 
بلـه، مـن هـم معتقدم هـوش و تجربه سـعید معروف کمک 

حـال شـد و مـا توانسـتیم کـره را ببریـم، امـا ایـن نکتـه را 

بگویـم سـکان هدایـت ایـران دسـت هـر کسـی باشـد باید 

بـه او احتـرام بگذاریـم و کمکـش کنیـم. 

یعنی معتقدید او مربی مناسبی برای تیم ملی است؟
نمی گویـــم کولاکوویـــچ بهتریـــن مربـــی کـــره زمیـــن اســـت، 

ـــرده  ـــی کار ک ـــای مختلف ـــوده و در تیم ه ـــه دار ب ـــا رزوم ام

اســـت. او گاهـــی اوقـــات بـــا حوصلـــه کار می کنـــد، شـــاید 

ـــا  ـــی دادم، ام ـــان م ـــش نش ـــریع تر واکن ـــودم س ـــن ب ـــر م اگ

او در تعویض هـــا و تایم هـــا بـــا حوصلـــه کار می کنـــد. 

ـــان  ـــا بازیکن ـــت و ب ـــه ای نیس ـــی بی تجرب ـــچ مرب کولاکووی

ـــت.  ـــرده اس ـــتان کار ک ـــی در صربس بزرگ

او هم به هر حال باید پاسخگوی عملکرد خود باشد. 
بله، کمیته فنی فدراسـیون می تواند با او جلسـه بگذارد و 

کولاکوویچ هم با این نگاه که جلسـه یک نشسـت داخلی 

اسـت می توانـد پاسـخگو باشـد. بایـد صحبت هـای او هم 

شـنیده شـود. در این صورت اسـت که می توان برنامه های 

او را بـرای آینـده چک کرد. 

بازیکنـان انتقادهایـی را در ایـن مـدت مطـرح کرده اند، 
فکـر می کنیـد فدراسـیون چقـدر می توانـد در ایجـاد 

شـرایط مطلـوب کمـک کند؟
فدراسـیون می توانـد به گونـه ای برنامه ریـزی کنـد تـا اوج 

آمادگـی بازیکنـان بـرای المپیـک مهیـا باشـد. مـا لیـگ 

جهانـی را هـم در پیـش داریـم امـا می توانیـم از بازیکنـان 

جوان استفاده کنیم. در صورتی که برنامه ها اجرایی شود 

بازیکنـان می تواننـد در اوج آمادگـی جسـمانی و روحـی 

راهی المپیک شـوند. الان فدراسـیون تعیین کننده اسـت 

کـه بازیکنـان چقـدر می تواننـد آماده شـوند. 

پیش بینی تان از بازی های المپیک 2020 چیست؟
روسـیه، آمریـکا، لهسـتان، فرانسـه و... تغییـرات زیـادی 

در المپیـک نخواهنـد داشـت. درسـت اسـت کـه المپیک 

فضـای خـاص خـود را دارد، امـا بازیکنـان ما حریفـان را به 

خوبـی می شناسـند و بارهـا بـا آنهـا بازی کرده انـد، پس به 

راحتـی می تواننـد رقابـت کننـد. مـن اعتقـاد دارم ترکیـب 

نیـروی جـوان بـا بازیکنـان بـا تجربـه باعـث خواهـد شـد 

نسـبت بـه المپیـک ریـو نتایـج بهتـری بگیریم. 

افشاردوستدرگفتوگوبا»فرهیختگان«:هوشمعروفکمککرد،امابایدبهکولاکوویچهماحترامگذاشت

یونتیجهمیگیریم درتوکیوبهترازر

حمایت پپ و اینیستا از والورده
پس از شکست در سوپرکاپ اسپانیا برابر اتلتیکو شرایط برای ارنستو والورده 

به عنوان سرمربی بارسلونا بسیار دشوار و پیچیده و اخبار مذاکرات با ژاوی و 

کومان منتشر شد تا مشخص شود والورده رفتنی است. با این حال بسیاری 

از حرکت سران بارسا در قبال والورده ناراحتند و آن را یک بی اخلاقی بزرگ 

می دانند. پپ گواردیولا در این خصوص گفت: »بارسا یک تیم خاص است 

چراکه حتی در آن فتح لالیگا هم کافی نیست. از نظر من رفتار با والورده 

بسیار بد و زشت بوده و او شایسته این شرایط نیست.« آندرس اینیستا، کاپیتان 

سابق بارسا هم به این مساله واکنش نشان داد و گفت: »باشگاه باید به مربی 

فعلی اش احترام بگذارد. نوع اقداماتی که انجام شده از همه چیز آزاردهنده تر 

است. امیدوارم مشکلاتی که باشگاه این روزها با آنها روبه رو است، حل شود 

چون ادامه دادن در چنین شرایطی به نفع بارسا نیست.«

موضع گیری هواداران یونایتد علیه سولشر
بعد از شکست ۳ بر یک منچستریونایتد مقابل منچسترسیتی در جام اتحادیه که 

هفته گذشته در خانه این تیم اولدترافورد اتفاق افتاد اوله گنار سولشر، سرمربی 

شیاطین سرخ اعلام کرد از اینکه حریف سنتی تیمش در آن بازی آنقدر برای 

آنها احترام قائل بوده که با قوی ترین تیمش پا به میدان گذاشته خوشحال 

است. این اظهارات سولشر هم باعث تمسخر هواداران دیگر تیم ها شده و هم 

اعتراض شدید هواداران یونایتد به او را به دنبال داشته است. سولشر گفته بود: 

»وقتی آنها با منچستریونایتد در جام اتحادیه بازی دارند و با قوی ترین تیم شان 

پا به میدان می گذارند، این نشان می دهد ما داریم به جاهای خوبی می رسیم. 

این نشان می دهد آنها به ما احترام می گذارند. این یعنی تیم های دیگر وقتی 

به اینجا می آیند حالا دیگر برای ما احترام قائلند.«  این صحبت های سولشر با 

واکنش منفی شدید هواداران یونایتد روبه رو شده است. آنها به دوران اقتدار 

شیاطین سرخ در دوران سر الکس فرگوسن که اتفاقا سولسشر به عنوان بازیکن 

آن را از نزدیک تجربه کرده، اشاره می کنند و می گویند این صحبت های خود 

کم بینانه سولشر درباره تیمی به بزرگی یونایتد، آن هم وقتی صحبت از حریف 

سنتی شان سیتی در میان است به هیچ  جه قابل پذیرش و توجیه پذیر نیست. 

اختلاف اینتر و تاتنهام بر سر اریکسن
طی هفته های اخیر جوزپ ماروتا، مدیر اینتر، بارها اعلام کرد که هیچ تماسی 

بین این باشگاه و تاتنهام برای جذب کریستین اریکسن صورت نگرفته است. با 

این وجود گفته می شود که این انتقال توسط برخی واسطه ها در حال پیگیری 

است. قرارداد اریکسن با تاتنهام در ماه ژوئن ۲۰۲۰ به پایان می رسد. با این 

وجود ستاره دانمارکی می خواهد در همین زمستان باشگاه لندنی را ترک 

کند. براساس گزارش نشریه گاتزتا دلواسپورت مذاکرات جدی از امروز آغاز 

خواهد شد و اینتر آماده است که در اولین گام، پیشنهاد ۱۰ میلیون یورویی 

خود را ارائه دهد. با این همه توتواسپورت معتقد است که این انتقال نهایتا با 

۱۵میلیون یورو نهایی خواهد شد. باشگاه تاتنهام اما مبلغ ۲۰ میلیون یورو از 

اینتر طلب کرده است ولی آنها می دانند  اگر بخواهند با این انتقال مخالفت 

کنند، باید در تابستان شاهد انتقال آزاد اریکسن باشند.


